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Protokół nr 54/2014 
posiedzenia Komisji Finansowo-BudŜetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 18 września 2014 r. w godz. 1600 – 1720 w sali nr 146 
Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 
 
Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 
 

1/ Zdzisław Przełomiec – przewodniczący Komisji, 
2/ Zdzisław Koncewicz – wiceprzewodniczący Komisji, 
3/ Zbigniew De-Mezer, 
4/ Włodzimierz Marczewski,  
5/ Agnieszka Rzatkowska, 
6/ Tadeusz Zamaro. 
 
Nieobecny: Andrzej Turowski 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1/ Czesław Renkiewicz  – Prezydent Miasta Suwałk, 
2/ Marek Buczyński     – Zastępca Prezydenta Miasta, 
3/ Łukasz Kurzyna    – Zastępca Prezydenta Miasta,  
4/ Wiesław Stelmach    – Skarbnik Miasta, 
5/ Sławomir Sieczkowski   –  naczelnik Wydz. FN, 
6/ Honorata Rudnik     –  naczelnik Wydz. S, 
7/ Agnieszka Szyszko   – Pełnomocnik  POP,  
8/ Maria Raczkowska   – naczelnik Wydz. K,              
9/ Eugeniusz D. Przybysz   – naczelnik Wydz. OSGK,  
10/ Leszek Lewoc  − dyrektor MOPS, 
11/ Wiesława Rurak    − z up. prezesa PWiK w Suwałkach Sp. z o.o. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

  Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Przełomiec, który powitał zebranych i nadmienił,  
Ŝe porządek posiedzenia wraz z materiałami został przesłany członkom komisji.                    
Wiesław Stelmach poprosił o dokonanie zmian w proponowanym porządku posiedzenia, 
polegających na przesunięciu pkt. 11, 12, 13 kolejno w miejsce pkt. 3, 4, 5 oraz wniósł  
o dodanie pkt. „Zaopiniowanie dokonania zmiany przeznaczenia rezerw celowych tj. kwotę 
113.623 zł z „Rezerwy celowej na wydatki oświatowe – odprawy emerytalne i rentowe” oraz 
kwotę 1.203 zł z „Rezerwy celowej na finansowanie programu powszechnej nauki pływania” 
na wydatki oświatowe zgodnie z załączoną propozycją”.  

Radni przyjęli zgłoszone propozycję zmian i ustali następujący porządek posiedzenia:  

1. Przyjęcie protokołu nr 53/2014 posiedzenia Komisji Finansowo – BudŜetowej 
Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 24 lipca 2014 r.  

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie programu pomocy de minimis  
w zakresie zwolnień od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców 
tworzących nowe miejsca pracy związane z inwestycjami początkowymi  
na terenie Miasta Suwałk.   

3. Informacja z wykonania budŜetu Miasta za I półrocze 2014 r. 
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4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2014 
rok. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Miasta Suwałki na lata 2014 – 2030.  

6. Zaopiniowanie dokonania zmiany przeznaczenia rezerw celowych tj. kwotę 
113.623 zł z „Rezerwy celowej na wydatki oświatowe – odprawy emerytalne i 
rentowe” oraz kwotę 1.203 zł z „Rezerwy celowej na finansowanie programu 
powszechnej nauki pływania” na wydatki oświatowe zgodnie z załączoną 
propozycją. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia z ponoszenia opłat  
za wydanie dowodu rejestracyjnego oraz prawa jazdy z powodu zmiany 
administracyjnej. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego planu 
rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach Spółka z o. o. na lata 
2014 – 2017. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie opłat za przejazdy autobusami 
komunikacji miejskiej na terenie miasta Suwałk oraz na terenie gminy Suwałki. 

10. Informacja z konsultacji społecznych dotyczących Projektu uchwały Rady 
Miejskiej w Suwałkach w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta 
Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa  
w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie, na rok 
2015.  

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy 
Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie, 
na rok 2015.  

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zadań Miasta Suwałki 
realizowanych w roku 2014 ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia w Mieście Suwałki 
Programu „Suwalska Rodzina Plus”. 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego rejonu ulicy RóŜanej w Suwałkach.  

15. Wolne wnioski. 

 

 

Ad pkt. 1 
Przyjęcie protokołu nr 53/2014 posiedzenia Komisji Finansowo – BudŜetowej Rady 
Miejskiej w Suwałkach z dnia 24 lipca 2014 r.  
 
Zdzisław Przełomiec zapytał radnych o uwagi i wnioski do protokołu nr 53/2014 posiedzenia 
Komisji Finansowo – BudŜetowej Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 24 lipca 2014 r.  
Do protokółu nie zgłoszono uwag, wobec czego stwierdził, Ŝe protokół został przyjęty przez 
Komisję i jest do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.  
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Ad pkt . 2 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie programu pomocy de minimis  
w zakresie zwolnień od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców tworzących 
nowe miejsca pracy związane z inwestycjami początkowymi na terenie Miasta Suwałk.   
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Zdzisław Przełomiec przypomniał, Ŝe projekt uchwały będący inicjatywą Klubu Radnych 
„Razem dla Suwałk” był juŜ stawiany na posiedzeniu Komisji w lipcu br. Wówczas radni 
uznali, Ŝe brakuje podpisu przewodniczącego klubu i Ŝe potrzebują czasu na zapoznanie się 
z zapisami programu. Poinformował, Ŝe przedstawiony do zaopiniowania materiał został 
uzupełniony o podpis przewodniczącego klubu.  
 
Wiesław Stelmach poinformował, Ŝe otrzymany przez Prezydenta projekt uchwały, został 
przesłany do Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów celem zaopiniowania. UOKiK  
nie wniósł uwag.   
 
Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych,  
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie programu 
pomocy de minimis w zakresie zwolnień od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców 
tworzących nowe miejsca pracy związane z inwestycjami początkowymi na terenie Miasta 
Suwałk.   

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

 
Ad pkt . 3.  
Informacja z wykonania budŜetu Miasta za I półrocze 2014 r. 
Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Wiesław Stelmach poinformował, Ŝe Zespół Orzekający Kolegium Regionalnej Izby 
Obrachunkowej, Informację z wykonania budŜetu Miasta za I półrocze 2014 r. zaopiniował 
pozytywnie i nie wniósł uwag. 
 
Zbigniew De-Mezer poinformował, Ŝe Komisja Rewizyjna Informację z wykonania budŜetu 
Miasta za I półrocze 2014 r. jednomyślnie zaopiniowała pozytywnie. 

 
Zdzisław Przełomiec zapytał o zamówienia publiczne.  
 
Czesław Renkiewicz odpowiedział, Ŝe portfel zamówień jest duŜy a potencjał wykonawczy 
ograniczony.  Zakres prowadzonych inwestycji w mieście w jest szeroki. Występuje problem  
z rozstrzyganiem niektórych przetargów, z uwagi na małą liczbę ofert i zbyt wysokie ceny 
usług. 
 
 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag, wobec czego Informacja  
z wykonania budŜetu Miasta za I półrocze 2014 r., została przyjęta.  
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Ad pkt . 4 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2014 rok. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokółu.  
 
Wiesław Stelmach poprosił o zgłaszanie uwag i pytań oraz zapowiedział wniesienie 
autopoprawki. 

 
Zdzisław Przełomiec poprosił Skarbnika o skomentowanie wydatków na organizację imprez 
letnich oraz utrzymanie czystości i zapytał, czy nie przekroczyły one wydatków planowanych.  

 

Wiesław Stelmach odpowiedział, Ŝe w zakresie utrzymania czystości nie ma przekroczeń 
planu. Przekroczenia są w zakresie organizacji imprez kulturalnych. Planowane koszty 
organizacji imprezy Suwałki Blues Festival zostały przekroczone o 48 tys. zł, głównie  
z powodu małego zainteresowania zakupem biletów na występy gwiazdy festiwalu.  
 
Czesław Renkiewicz poinformował, Ŝe w tym roku na Suwałki Blues Festival wydano ponad 
800 tys. zł, gaŜa artysty była wysoka a było ok. 200 miejsc wolnych, zwiększone wydatki na 
promocję nie przyniosły oczekiwanych efektów. Stwierdził, Ŝe formuła festiwalu wymaga 
przemyśleń na przyszłość. 
 
Zdzisław Przełomiec zapytał o koszty energii elektrycznej.  

 

Wiesław Stelmach odpowiedział, Ŝe przeprowadzony przetarg zintegrowany przyniósł 
znaczące oszczędności, szczególnie w kosztach oświetlenia ulicznego.   
 

Czesław Renkiewicz odpowiedział, Ŝe bieŜące koszty zuŜycia energii elektrycznej nie 
powinny wzrastać, z uwagi na wprowadzanie oszczędnego oświetlenia ledowego.  
  
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych, 
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian 
w budŜecie miasta na 2014 rok. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 5 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Miasta Suwałki na lata 2014 – 2030.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Wiesław Stelmach zreferował zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Suwałki, 
będące konsekwencją zmian wprowadzonych w budŜecie miasta oraz zapowiedział 
wniesienie autopoprawek.  
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Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych,  
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian  
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata 2014 – 2030.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 
 
Ad pkt . 6 
Zaopiniowanie dokonania zmiany przeznaczenia rezerw celowych tj. kwotę 113.623 zł  
z „Rezerwy celowej na wydatki oświatowe – odprawy emerytalne i rentowe” oraz kwotę 
1.203 zł z „Rezerwy celowej na finansowanie programu powszechnej nauki pływania” 
na wydatki oświatowe zgodnie z załączoną propozycją. 

Wniosek stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Wiesław Stelmach zreferował zmiany przeznaczenia rezerw celowych na wydatki oświatowe 
  
Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała dokonanie zmiany przeznaczenia rezerw 
celowych tj. kwotę 113.623 zł z „Rezerwy celowej na wydatki oświatowe – odprawy 
emerytalne i rentowe” oraz kwotę 1.203 zł z „Rezerwy celowej na finansowanie programu 
powszechnej nauki pływania” na wydatki oświatowe zgodnie z załączoną propozycją/ 
za głosowało 5 radnych. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
 
 
Ad pkt. 7 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia z ponoszenia opłat za wydanie 
dowodu rejestracyjnego oraz prawa jazdy z powodu zmiany administracyjnej. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  
 
Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
 
za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych,  
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zwolnienia  
z ponoszenia opłat za wydanie dowodu rejestracyjnego oraz prawa jazdy z powodu zmiany 
administracyjnej. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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Ad pkt.8 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego planu rozwoju  
i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach Spółka z o. o. na lata 2014 – 2017. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  
 
 
Czesław Renkiewicz wygłosił słowo wstępne, plany inwestycyjne PWiK ocenił jako bardzo 
szerokie, zwrócił uwagę na inwestycje związane z uzbrojeniem terenów pod nowe 
budownictwo mieszkaniowe. 

 

Wiesława Rurak poinformowała o stanie realizacji projektu pn. „Modernizacja oczyszczalni 
ścieków i rozwój infrastruktury wodno-kanalizacyjnej w Suwałkach” współfinansowanego ze 
środków europejskich. Zapewniła, Ŝe spółka będzie zabiegać o pozyskanie tych środków  
w nowej perspektywie finansowej.  

 
Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
 
za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych,  
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 
kanalizacyjnych Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach Spółka z o. o.  
na lata 2014 – 2017. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
 
Ad pkt.  9 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie opłat za przejazdy autobusami komunikacji 
miejskiej na terenie miasta Suwałk oraz na terenie gminy Suwałki. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  
 
Czesław Renkiewicz zreferował zmiany w opłatach za przejazdy autobusami komunikacji 
miejskiej, wymienione w uzasadnieniu do projektu uchwały oraz przedstawił zmiany 
wprowadzone do Programu Suwalska Rodzina Plus.  

 
Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
 
za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych,  
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
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 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie opłat za 
przejazdy autobusami komunikacji miejskiej na terenie miasta Suwałk oraz na terenie gminy 
Suwałki. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 10 
Informacja z konsultacji społecznych dotyczących Projektu uchwały Rady Miejskiej  
w Suwałkach w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Suwałk  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2015.  
Informacja stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Agnieszka Szyszko poinformowała, Ŝe prace nad Programem współpracy zostały 
przyśpieszone tak, by juŜ w listopadzie mogły być ogłaszane otwarte konkursy ofert.  
Zapewniła, Ŝe w toku konsultacji organizacje pozarządowe zgłosiły duŜo uwag i propozycji 
do programu, przyczyniając się do wprowadzenia nowych zadań priorytetowych oraz 
uwzględnienia w nich Suwalskiej Rady Seniorów, co zostało wykazane w informacji  
z konsultacji.  
 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków, wobec czego Informacja  
z konsultacji społecznych dotyczących Projektu uchwały Rady Miejskiej w Suwałkach  
w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności poŜytku publicznego  
 i o wolontariacie, na rok 2015, została przyjęta.  
 
 
Ad pkt. 11 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta 
Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 
3 ustawy o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2015.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  
 
Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
 
za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych,  
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,  
o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie, 
na rok 2015.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
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Ad pkt. 12 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zadań Miasta Suwałki 
realizowanych w roku 2014 ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  
 
Leszek Lewoc uzasadnił potrzebę dokonania przesunięć, w planie finansowym na realizację 
zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, wymienionych 
w uzasadnieniu do projektu uchwały.  
 
Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
 
za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych,  
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia 
zadań Miasta Suwałki realizowanych w roku 2014 ze środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 13 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia w Mieście Suwałki Programu 
„Suwalska Rodzina Plus”. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  
 
Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
 
za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych,  
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia  
w Mieście Suwałki Programu „Suwalska Rodzina Plus”. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 14 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego rejonu ulicy RóŜanej w Suwałkach.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  
 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i uwag, wobec czego przystąpili do głosowania. 
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Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
 
za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych,  
przeciw     – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego rejonu ulicy RóŜanej w Suwałkach.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 15 
Wolne wnioski. 
 
Tadeusz Zamaro zapytał, o termin zakończenia remontu ul. Kościuszki oraz datę 
postawienia pomnika Marszałka J. Piłsudskiego. Poinformował o wycince drzew 
prowadzonej przez Gminę Suwałki za przejazdem kolejowym w Sobolewie i zapytał, czy tam 
będzie ścieŜka rowerowa.  
 
Czesław Renkiewicz odpowiedział, Ŝe planowany termin zakończenia remontu  
ul. Kościuszki ustalony na 15 września br. nie został dotrzymany. Obecnie wykonawca 
zwiększył tempo robót i zapewnia, Ŝe skończy roboty do końca września br.  

W kwestii pomnika Marszałka poinformował, Ŝe pomnik zostanie postawiony  
 w połowie października br. a jego odsłonięcie nastąpi 11 listopada br. w Święto 
Niepodległości. 
     W kwestii ścieŜki rowerowej odpowiedział, Ŝe miasto chce poprowadzić ścieŜkę do 
strzelnicy i podejmuje w tym zakresie działania. Poprowadzenie ścieŜki do Sobolewa 
wymaga zaangaŜowania się Gminy Suwałki. 
 
Przewodniczący Komisji  podziękował zgromadzonym za udział w posiedzeniu i zamknął 
posiedzenie. 
 
Na tym protokół zakończono.  
 

Przewodniczący  
Komisji Finansowo-BudŜetowej 

Rady Miejskiej w Suwałkach 
 

Zdzisław Przełomiec 
Protokółowała:  
ElŜbieta Bogdan  
 
Inspektor w Biurze Rady Miejskiej  
Urzędu Miejskiego w Suwałkach  


